
Referat af Hovedbestyrelsesmøde afholdt den 9. marts 2023 på 
Microsoft Teams 
 
 

Deltagere: Søren Andersen, Michael Th. Larsen, Jørn Boklund, Niels Johansen, Jan 
Steen Hansen, Lars F. Hansen, Pia West Christensen 
 
Afbud: ingen 
 
Referent: Pia West Christensen 
 
Pia West Christensen bød velkommen til mødet og bød herunder særligt velkommen til 
Lars F. Hansen, som deltog i sit første hovedbestyrelsesmøde efter valget i februar 
måned. 
 
Punkt 1: Den veterinære situation 
Jørn Boklund orienterede om den veterinære situation og kunne oplyse, at der i sidste uge 
havde været afholdt et møde mellem EU-kommissionen og FCI’s ledelse samt 
repræsentanter fra andre fjerkræorganisationer. Mødet forløb positivt og det er meldingen, 
at der ikke forventes ændringer for brevduer i den kommende sæson. Det er meget 
positivt, at vi til stadighed kan dokumentere sporbarheden af vores duer. Det er 
forventningen, at overdækningspåbuddet ophæves den første uge i april måned og 
dermed i god tid inden de første sektionsflyvninger i uge 17. 
 
Punkt 2: Brevduedage 
Den 15. og 16. april 2023 afholdes brevduedage i henholdsvis Kongensbro og i 
Hedehusene. Der er skaffet ca. 35-40 unger til hver af de to auktioner og rammerne for 
arrangementerne er ved at være på plads. Der vil blive fremsendt dispensationsansøgning 
til Fødevarestyrelsen, hvilket Jørn Boklund er ansvarlig for. 
 
Punkt 3: Sektionernes flyveplaner 
De sektioner der manglede at indsende deres ønsker til kapflyvningsplaner har nu 
indsendt disse og efter enkelte korrektioner er flyveplanerne godkendt. 
Vi vil igangsætte validering af konkrete slipsteder og kontaktpersoner på de korteste tyske 
stationer. Transport- og logistikudvalget har ansvaret for dette. 
 
Punkt 4: Geraldy løsning 
Der er afgivet ordre på  køb af Geraldy-udstyr og indkøb af 2 biler blev aftalt ved mødet. 
 


